
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

20.03.2017                                          м. Черкаси                                            № 12

    

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань комунальної власності, підприємництва  

та регуляторної політики 

 

Всього членів комісій   - 9 

На засіданні присутні   - 5 

 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії – Кравцова Н.О. 

секретар комісії – Костюченко В.О. 
 

Члени комісії: Братаніч В.А., Коваленко О.А., Лашкул В.Г. 
 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бойко В.В., Зуєнко В.Л., Нестеренко І.І., Онищак Л.В. 

 

На засідання комісії запрошені: список запрошених додається (додаток 1). 
 

У засіданні взяв участь перший заступник голови обласної ради Тарасенко 

Валентин Петрович. 
 

СЛУХАЛИ: 

Лашкула В.Г., який вніс пропозицію зняти з розгляду засідання постійної 

комісії питання про оренду майна обласного комунального підприємства 

«Готельний комплекс «Дніпро» Черкаської обласної ради. 
 

ВИРІШИЛИ: 

Підтримати пропозицію Лашкула В Г. та зняти з розгляду засідання 

постійної комісії питання про оренду майна обласного комунального 

підприємства «Готельний комплекс «Дніпро» Черкаської обласної ради. 
 

За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 
 

1. Звіт про виконання обласного бюджету за 2016 рік  

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації   



2. Про  внесення  змін  до  рішення  обласної  ради від  23.12.2016 

№ 11-2/VII «Про обласний бюджет на 2017 рік»  

Кравченко  

Наталія Миколаївна 

 

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації   

 

3. Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської 

області на 2017 рік  

Карманнік   

Роман Володимирович                                                                                           

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації   

4. Про призначення Теліженка Т.М. на посаду директора державного 

історико-культурного заповідника «Трахтемирів»  

Островський  

Олег Анатолійович 

- начальник управління культури та 

взаємозв’язків з громадськістю 

облдержадміністрації   

5. Про призначення Ніколенко В.М. на посаду генерального директора 

Черкаського обласного комунального підприємства «Фармація»  

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

6. Про призначення Кудрявцевої О.М. на посаду директора 

Черкаського обласного молодіжного ресурсного центру  

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

7. Про призначення Жаботинського В.П. на посаду директора 

обласного комунального підприємства «Готельний комплекс «Дніпро» 

Черкаської обласної ради»  

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

8. Про внесення змін до кодів видів економічної діяльності суб’єктів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області  

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

9. Про надання дозволу на передачу в оренду нерухомого майна КП 

«Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної 

власності»  

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

10. Про прийняття майна у комунальну власність 

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

11. Про передачу майна комунальної власності  

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 



12. Про списання майна комунальної власності  

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

13. Про внесення змін та доповнень до рішень обласної ради (рішення 

обласної ради від 16.12.2016 № 10-19/VII «Про перелік суб’єктів та об’єктів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області»)  

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

14. Про встановлення пільгової орендної плати на 2017 рік  

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   
 

15. Про заходи щодо відновлення права обласної ради на використання 

земельної ділянки по вул. Менделєєва, 4 в м. Черкаси обласного комунального 

підприємства «Готельний комплекс «Дніпро» Черкаської обласної ради»  

Ботнар 

Юрій Андрійович 

- керівник фракції ВО «Свобода» у 

Черкаській обласній раді  
 

16. Про затвердження Порядку проведення конкурсу на право оренди 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ та міст Черкаської 

області  

Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату обласної ради   

17. Про хід виконання  рішення  обласної  ради від 28.12.2012 № 19-

15/VI «Про програму розвитку комунальних поліграфічних підприємств 

Черкаської області на 2013-2017 роки»  

 

18. Про затвердження розподілу препаратів та виробів медичного 

призначення  

Найдан 

Олег Володимирович 

- заступник начальника управління 

охорони здоров’я облдержадміністрації 
  

19. Про виконання рішення обласної ради від 28.12.2011 № 11-1/VI «Про 

програму  захисту  прав  споживачів  у  Черкаській  області  на  2012-2016 роки»  

Дубова   

Олена Дмитрівна                                                                                           

- начальник управління захисту прав 

споживачів Головного управління 

Держпродспоживслужби у Черкаській 

області   

20. Різне. 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії зі звітом про виконання 

обласного бюджету за 2016 рік. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 2). 

 

 



ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення обласної 

ради «Про звіт про виконання обласного бюджету за 2016 рік», рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати 

зазначений проект. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/1 додається до протоколу (додаток 3). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н. М., яка ознайомила членів комісії зі змінами, які 

пропонується внести до обласного бюджету на 2017 рік. 

Текст пояснювальної записки додається до протоколу (додаток 4). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати внесені зміни, проект 

рішення обласної ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

23.12.2016 № 11-2/VII «Про обласний бюджет на 2017 рік», рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати 

зазначений проект. 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/2 додається до протоколу (додаток 5). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 
 

3. СЛУХАЛИ:  

Карманніка Р.В., який повідомив членам комісії, що проект Програми 

економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2017 рік враховує 

пріоритетні цілі та завдання, які передбачені у Державній стратегії регіонального 

розвитку на період до 2020 року.  

Доповідач зазначив, що виконання програми сприятиме підвищенню 

конкурентоспроможності економіки області як за рахунок прямих іноземних так 

і внутрішніх інвестицій у перспективні галузі, стимулюванню розвитку 

підприємництва, ефективному використанню природних ресурсів, що в 

кінцевому результаті позитивно вплине на експортний потенціал місцевих 

виробників та освоєння нових ринків збуту продукції. Покращення економічної 

ситуації сприятиме підвищенню рівня життя населення. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати проект рішення обласної ради 

«Про Програму економічного і соціального розвитку Черкаської області на 2017 

рік», рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати зазначений проект. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/3 додається до протоколу (додаток 6). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 



4. СЛУХАЛИ: 

Островського О.А., який повідомив членам комісії, що, відповідно до 

Законів України «Про культуру», «Про внесення змін до деяких законодавчих 

актів України щодо запровадження контрактної форми роботи у сфері культури 

та конкурсної процедури призначення керівників державних та комунальних 

закладів культури» 22 лютого 2017 року відбулося засідання конкурсної комісії. 

Згідно з рішенням комісії та, відповідно до оформлених протоколів, на посаду 

директора державного історико-культурного заповідника «Трахтемирів» 

переможцем став Теліженко Тарас Миколайович. 

Враховуючи заяву Теліженка Т.М. від 23.02.2017 управлінням майном 

обласної комунальної власності підготовлено проект рішення, згідно з вимогами 

чинного законодавства України у сфері регулювання трудових відносин з 

керівниками комунальних підприємств, установ, закладів, що перебувають у 

спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст області, управління 

якими здійснює Черкаська обласна рада. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 7). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Братаніч В.А., який поцікавився основними напрямками роботи, над якими 

планує працювати Теліженко Т.М. 

Тарасенко В.П., Островський О.А. наголосили на важливості вирішення 

питання щодо землеволодіння людей, які проживають на території заповідника. 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати кандидатуру Теліженка 

Тараса Миколайовича на посаду директора державного історико-культурного 

заповідника «Трахтемирів» та проект рішення обласної ради, а також 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради і пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/4 додається до протоколу (додаток 8). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

5. СЛУХАЛИ:  

Петрова В. О., який повідомив членам комісії, що, відповідно до рішення 

Черкаської обласної ради від 12.10.2016 № 9-20/VIІ "Про затвердження Порядку 

проведення конкурсного відбору керівників підприємств, установ, закладів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області", 

розпорядження голови Черкаської обласної ради від 26.01.2017 № 14-р "Про 

оголошення конкурсу на посаду генерального директора Черкаського обласного 

комунального підприємства "Фармація" проведено конкурсний відбір на посаду 

генерального директора Черкаського обласного комунального підприємства 

"Фармація". 

За результатами проведеного конкурсу, переможцем конкурсу на посаду 

директора комунального підприємства визначено Ніколенко Валентину 

Максимівну.  

Згідно з п. 22 Порядку проведення конкурсного відбору керівників 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, 



селищ, міст Черкаської області, затвердженого рішенням обласної ради                

від 12.10.2016 № 9-20/VIІ, управлінням майном виконавчого апарату обласної 

ради підготовлено проект рішення обласної ради про призначення  Ніколенко 

Валентини Максимівни генеральним директором Черкаського обласного 

комунального підприємства "Фармація" та укладання з нею контракту терміном 

на три роки. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 9). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати кандидатуру Ніколенко 

Валентини Максимівни на посаду генерального директора Черкаського 

обласного комунального підприємства «Фармація» та проект рішення обласної 

ради, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради і пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/5 додається до протоколу (додаток 10). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив, що, відповідно до рішення Черкаської 

обласної ради від 12.10.2016 № 9-20/VIІ "Про затвердження Порядку проведення 

конкурсного відбору керівників підприємств, установ, закладів спільної 

власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області", 

розпорядження голови Черкаської обласної ради від 25.01.2017 № 11-р "Про 

оголошення конкурсу на посаду директора Черкаського обласного молодіжного 

ресурсного центру" проведено конкурсний відбір на посаду директора 

Черкаського обласного молодіжного ресурсного центру. 

За результатами проведеного конкурсу переможцем на посаду директора 

Черкаського обласного молодіжного ресурсного центру визначено Кудрявцеву 

Олену Максимівну. 

Згідно з п. 22 Порядку проведення конкурсного відбору керівників 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області, затвердженого рішенням обласної ради                

від 12.10.2016 № 9-20/VIІ, управлінням майном виконавчого апарату обласної 

ради підготовлено проект рішення обласної ради про призначення Кудрявцевої 

Олени Максимівни директором Черкаського обласного молодіжного ресурсного 

центру та укладання з нею контракту терміном на три роки. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 11). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. запропонувала підтримати кандидатуру Кудрявцевої Олени 

Максимівни на посаду директора Черкаського обласного молодіжного 

ресурсного центру, проект рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради і пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 



ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/6 додається до протоколу (додаток 12). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

7. СЛУХАЛИ:  

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що, відповідно до рішення 

Черкаської обласної ради від 12.10.2016 № 9-20/VIІ "Про затвердження Порядку 

проведення конкурсного відбору керівників підприємств, установ, закладів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області", 

розпорядження голови Черкаської обласної ради від 25.01.2017 № 10-р "Про 

оголошення конкурсу на посаду директора обласного комунального підприємства 

"Готельний комплекс "Дніпро" Черкаської обласної ради" зі змінами, внесеними 

згідно з розпорядженням голови Черкаської обласної ради від 02.02.2017 № 22- р, 

проведено конкурсний відбір на посаду директора обласного комунального 

підприємства "Готельний комплекс "Дніпро" Черкаської обласної ради". 

За результатами проведеного конкурсу переможцем на посаду директора 

обласного комунального підприємства "Готельний комплекс "Дніпро" 

Черкаської обласної ради" визначено Жаботинського Володимира Петровича. 

Згідно з п. 22 Порядку проведення конкурсного відбору керівників 

підприємств, установ, закладів спільної власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Черкаської області, затвердженого рішенням обласної ради                

від 12.10.2016 № 9-20/VIІ, управлінням майном виконавчого апарату обласної 

ради підготовлено проект рішення обласної ради про призначення  

Жаботинського Володимира Петровича директором обласного комунального 

підприємства «Готельний комплекс «Дніпро» Черкаської обласної ради» та 

укладання з ним контракту терміном на три роки. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 13). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати кандидатуру Жаботинського 

Володимира Петровича на посаду директора обласного комунального 

підприємства «Готельний комплекс «Дніпро» Черкаської обласної ради», проект 

рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради і 

пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/7додається до протоколу (додаток 14). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення обласної 

ради «Про внесення змін до кодів видів економічної діяльності суб’єктів 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області» 

підготовлено з метою приведення у відповідність даних, внесених до Єдиного 

державного реєстру юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців та громадських 

формувань. 



Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 15). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/8 додається до протоколу (додаток 16). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення "Про 

надання дозволу на передачу в оренду нерухомого майна КП "Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності" 

підготовлено управлінням майном виконавчого апарату обласної ради з метою 

ефективного використання майна та враховуючи звернення, що надійшло до 

обласної ради від комунального підприємства "Управління по експлуатації 

Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності" щодо надання дозволу на 

передачу в оренду майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області з орендною платою 1 грн. в рік Головному управлінню 

Держгеокадастру у Черкаській області приміщень, загальною площею 879,2 кв.м. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 17). 

Доповідач повідомив про необхідність внесення до проекту рішення "Про 

надання дозволу на передачу в оренду нерухомого майна КП "Управління по 

експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної комунальної власності"таких 

доповнень: 

У преамбулі рішення замінити слова та цифри «від 12.12.2016 № 631» 

словами та цифрами «від 24.01.2017 № 24». 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати звернення комунального 

підприємства «Управління по експлуатації Будинку рад і об’єктів обласної 

комунальної власності» щодо надання дозволу на передачу в оренду з орендною 

платою 1 грн. в рік Головному управлінню Держгеокадастру у Черкаській 

області приміщень, загальною площею 879,2 кв.м. та проект рішення з 

доповненням, а також рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради 

і пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/9 додається до протоколу (додаток 18). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

10. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення 

обласної ради "Про прийняття майна комунальної власності" підготовлено на 



підставі звернення КП "АТП Черкаської обласної ради" щодо передачі зі 

спільної власності територіальних громад сіл, міста Чигиринського району з 

балансу КП "Господарське управління Будинку рад" Чигиринської районної 

ради на баланс автотранспортного підприємства автомобіля марки SKODA, 

взамін іншого автомобіля, що є на балансі комунального підприємства, у зв’язку 

з необхідністю забезпечити автообслуговування тимчасово переміщених осіб зі 

сходу України. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 19). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати проект рішення, 

рекомендувати розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати 

депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/10 додається до протоколу (додаток 20). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення обласної 

ради "Про передачу майна комунальної власності" підготовлено на підставі 

звернень, що надійшли на адресу обласної ради, з метою проведення майнових 

операцій для належного утримання, використання та експлуатації комунального 

майна. 

Доповідач поінформував про звернення комунального закладу "Обласна 

спеціалізована дитячо-юнацька спортивна школа олімпійського резерву" 

Черкаської обласної ради щодо передачі телевізорів марки Samsung в кількості 

чотирьох штук з балансу Черкаського обласного центру перепідготовки та 

підвищення кваліфікації працівників органів державної влади, органів місцевого 

самоврядування, державних підприємств, установ і організацій на баланс 

спортивного закладу з метою покращення його матеріально-технічної бази. 

Крім того, пропонується передати з балансу комунального підприємства 

"АТП Черкаської обласної ради" на баланс комунального підприємства 

"Господарське управління Будинку рад" Чигиринської районної ради автомобіль 

марки Volkswagen. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 21). 

 

ВИСТУПИЛИ:  

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати звернення комунального 

підприємства «АТП Черкаської обласної ради», Черкаського обласного центру 

перепідготовки та підвищення кваліфікації працівників органів державної влади, 

органів місцевого самоврядування, державних підприємств, установ і 

організацій, комунального закладу «Обласна спеціалізована дитячо-юнацька 

спортивна школа олімпійського резерву» щодо передачі телевізорів та 

автомобіля та проект рішення обласної ради, а також рекомендувати розглянути 



питання на сесії обласної ради і пропонувати депутатам підтримати проект 

рішення 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/11 додається до протоколу (додаток 22). 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

12. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення обласної 

ради "Про списання майна комунальної власності" підготовлено відповідно до 

Порядку списання об'єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, 

міст Черкаської області з метою проведення майнових операцій для належного 

утримання, використання та експлуатації майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області та враховуючи 

звернення Мокрокалигірського психоневрологічного інтернату щодо надання 

дозволу на списання гусеничного трактора, що перебуває на балансі закладу. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 23). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати звернення 

Мокрокалигірського психоневрологічного інтернату щодо надання дозволу на 

списання гусеничного трактора, проект рішення, рекомендувати розглянути 

питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект 

рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/12 додається до протоколу (додаток 24). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 
 

13. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення обласної 

ради «Про внесення змін та доповнень до рішень обласної ради» підготовлено 

враховуючи звернення комунального проектно-виробничого архітектурно-

планувального підприємства "Облархбюро" Черкаської обласної ради щодо 

внесення до Переліку суб’єктів та об’єктів спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ, міст Черкаської області необхідних змін та доповнень. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 25). 
 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати запропоновані зміни та 

доповнення до рішення обласної ради від 16.12.2016 № 10-19/VII «Про перелік 

суб’єктів та об’єктів спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області», проект рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/13 додається до протоколу (додаток 26). 
 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 



14. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проект рішення обласної 

ради «Про встановлення пільгової орендної плати на 2017 рік» підготовлено 

враховуючи звернення, що надійшло від Черкаської обласної державної 

адміністрації щодо встановлення на 2017 рік розміру річної орендної плати в 

розмірі 1 грн. за оренду іншого, крім нерухомого, окремого індивідуально 

визначеного майна, яке розміщується в орендованих приміщеннях. 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 27). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати звернення Черкаської 

обласної державної адміністрації щодо встановлення на 2017 рік розміру річної 

орендної плати в розмірі 1 грн. за оренду іншого, крім нерухомого, окремого 

індивідуально визначеного майна, яке розміщується в орендованих 

приміщеннях, проект рішення, рекомендувати розглянути питання на сесії 

обласної ради та пропонувати депутатам підтримати проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/14 додається до протоколу (додаток 28). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

15. СЛУХАЛИ: 

Ботнара Ю.А., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

заходи щодо відновлення права обласної ради на використання земельної 

ділянки по вул. Менделєєва, 4 в м. Черкаси обласного комунального 

підприємства «Готельний комплекс «Дніпро» Черкаської обласної ради». 

Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 29). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати звернення фракції ВО 

«Свобода» в Черкаській обласній раді та проект рішення «Про заходи щодо 

відновлення права обласної ради на використання земельної ділянки по вул. 

Менделєєва, 4 в м. Черкаси обласного комунального підприємства «Готельний 

комплекс «Дніпро» Черкаської обласної ради», рекомендувати розглянути 

питання на сесії обласної ради і пропонувати депутатам підтримати проект 

рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/15 додається до протоколу (додаток 30). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

16. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення обласної 

ради «Про затвердження Порядку проведення конкурсу на право оренди майна 

спільної власності територіальних громад сіл, селищ та міст Черкаської області» 



підготовленого з метою приведення регуляторних актів у відповідність до 

чинного законодавства України. 

Текст проекту рішення, пояснювальної записки та Аналізу регуляторного 

впливу проекту рішення Черкаської обласної ради «Про затвердження Порядку 

проведення конкурсу на право оренди майна спільної власності територіальних 

громад сіл, селищ та міст Черкаської області» додаються до протоколу (додатки 

31, 32). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка ознайомила членів комісії з проектом Експертного 

висновку щодо регуляторного впливу проекту регуляторного акта Черкаської 

обласної ради «Про затвердження Порядку проведення конкурсу на право 

оренди майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ та міст 

Черкаської області», запропонувала підтримати його та доручити управлінню 

майном обласної комунальної власності направити проект рішення та 

Експертний висновок до Державної регуляторної служби України для 

проведення аналізу поданих документів на відповідність вимогам чинного 

законодавства України.  

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/16додається до протоколу (додаток 33). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

17. ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О. наголосила на необхідності закріплення програми розвитку 

комунальних поліграфічних підприємств Черкаської області на 2013-2017 роки 

за одним з управлінь облдержадміністрації та внесла пропозицію звернутись до 

комісії з припинення юридичної особи – Департаменту інформаційної діяльності 

та комунікацій з громадськістю Черкаської ОДА щодо визначення профільного 

управління, яке буде відповідати за виконання рішення обласної ради від 

28.12.2012 № 19-15/VI «Про програму розвитку комунальних поліграфічних 

підприємств Черкаської області на 2013-2017 роки».  

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати пропозицію голови постійної комісії Кравцової Н.О. щодо 

звернення до комісії з припинення юридичної особи – Департаменту 

інформаційної діяльності та комунікацій з громадськістю Черкаської ОДА 

стосовно визначення профільного управління, яке буде відповідати за виконання 

рішення обласної ради від 28.12.2012 № 19-15/VI «Про програму розвитку 

комунальних поліграфічних підприємств Черкаської області на 2013-2017 роки».  
 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 
 

18. СЛУХАЛИ: 

Найдана О.В., який поінформував членів комісії про розподіл препаратів 

інсуліну та виробів медичного призначення, придбаних за рахунок коштів 

обласного бюджету у 2016 році. 



Текст проекту рішення та пояснювальної записки додається до протоколу 

(додаток 34). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала підтримати пропозиції щодо розподілу 

препаратів та виробів медичного призначення, проект рішення, рекомендувати 

розглянути питання на сесії обласної ради та пропонувати депутатам підтримати 

проект рішення. 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/17додається до протоколу (додаток 35). 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

19. СЛУХАЛИ: 

Дубову О.Д., яка ознайомила членів комісії з інформацією про виконання 

рішення обласної ради від 28.12.2011 № 11-1/VI «Про програму захисту прав 

споживачів у Черкаській області на 2012-2016 роки». 

Текст інформації додається (додаток 36). 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Костюченко В.О., який поцікавився, чому управління захисту прав 

споживачів Головного управління Держпродспоживслужби у Черкаській області 

не розробило нову програму захисту прав споживачів. Володимир 

Олександрович запитав також про кількість структур управління у районах та 

про відповідальних за захист прав споживачів. 

Дубова О.Д. відповіла, що існує лише обласне управління захисту прав 

споживачів. Проте у кожній міській та районній раді є відділи економіки, в яких 

вирішуються дані питання. 

Кравцова Н.О., яка запропонувала інформацію щодо виконання Програми 

захисту прав споживачів у Черкаській області на 2012-2016 роки, затвердженої  

рішенням  обласної  ради  від 28.12.2011  №11-1/VI, взяти до відома, погодити 

зняття з контролю дане рішення у зв’язку із закінченням терміну дії. 

Пропозиція Кравцової Н.О. не підтримана членами комісії („За“ – 4,   

„Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 1,   „Не голосувало“ – 0). 

 

ВИРІШИЛИ: Висновок № 12/18додається до протоколу (додаток 37). 
 

20. СЛУХАЛИ: 

Кравцову Н.О., яка ознайомила членів комісії зі зверненням Черкаського 

регіонального управління Державної спеціалізованої фінансової установи 

«Державний фонд сприяння молодіжному житловому будівництву» щодо 

встановлення на І півріччя 2017 року розміру орендної плати в сумі 1 грн. за 

виділені приміщення площею 124,6 кв. м. 

 

ВИСТУПИЛИ: 

Кравцова Н.О., яка запропонувала доручити юридичному відділу 

виконавчого апарату обласної ради підготувати правовий висновок стосовно 



можливості встановлення Черкаському регіональному управлінню Державної 

спеціалізованої фінансової установи «Державний фонд сприяння молодіжному 

житловому будівництву» розміру річної орендної плати за оренду нерухомого 

майна спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської 

області в сумі 1 грн. 

 

ВИРІШИЛИ: підтримати пропозицію голови постійної комісії Кравцової Н.О. 

щодо доручення юридичному відділу виконавчого апарату обласної ради 

підготувати правовий висновок стосовно можливості встановлення Черкаському 

регіональному управлінню Державної спеціалізованої фінансової установи 

«Державний фонд сприяння молодіжному житловому будівництву» розміру 

річної орендної плати за оренду нерухомого майна спільної власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області в сумі 1 грн. 

 

„За“ – 5,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0 

 

 

 

 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           Н. Кравцова 

 

 

 

 

 

 

 

Секретар засідання                                                                    В. Костюченко 


